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PROTOKÓŁ Nr 9/2019 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia  14 października 2019 roku 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Jan Mazur    Przewodniczący Rady 

Marcin Kumke Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Maciej Szulc Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji/Przewodniczący 

Klubu Radnych FS 

 

Nieobecni: 

 

Andrzej Budych Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki i 

Budżetu 

Pych Marek           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Wiesław Czyczerski Burmistrz Zbąszynka 

 

 

Posiedzenie trwało od godz. 15:00 do godz.16:00 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Projekty Uchwał  

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

 

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Konwent i przedstawił porządek obrad sesji, która 

odbędzie się 28 października br.  

W dalszej części posiedzenia Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski wstępnie omówił 

projekty uchwał przygotowane na październikową sesję Rady Miejskiej. 

/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/ 

Radni nie wnieśli pytań i uwag do przedstawionych projektów. 

 
Przewodniczący Rady poinformował o posiedzeniach Komisji, które odbędą się 21 

października o godz. 15:00. 

 

Radny Marcin Kumke zapytał  czy są nowe osoby zainteresowane prowadzeniem działalności 

gospodarczej na terenie naszego miasta m.in. w budynku po sklepie Intermarche oraz o 

przebieg rozmów dotyczących przejazdu kolejowego przy CKZiU w Zbąszynku. 
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Radny Maciej Szulc zapytał o plany remontowe dotyczące ulicy Zielonogórskiej  w Zbąszynku, 

drogi w Bronikowie oraz o stan realizacji zadania dot. budowy sieci ścieżek rowerowych i 

przejazdu pod wiaduktem na drodze do Kręcka. 

Przewodniczący Rady zapytał o aktualną sytuację związaną z budową obwodnicy Regionu 

Kozła, sytuację prawną ogródków działkowych leżących na terenach kolejowych oraz plany 

dotyczące budowy parkingu na ulicy PCK. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Agnieszka Ratyńska 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Jan Mazur 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

 

1. Burmistrz 

2. Przewodniczący Rady 

3. Sekretarz Gminy 

4. Skarbnik Gminy 


